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Hei. 
Vert fort å gale dette grunna tidsklemma. 
 

 Barnehagen ligg nokre prosent på overforbruk. Dette i hovudsak grunna mykje 
vedlikehaldsutgifter i 2014.  

 I tillegg har vi måtte investere i ein del nytt datautstyr. Både maskiner, og utgifter i høve 
overgang til fiber. 

 Vi har og høgt vikarforbruk men her vil vi etter kvart få refundert for langtidssjukemelde.  
 

 Vi vil prøve å «snurpe att sekken» og begrenser innkjøp til det mest naudsynte no dei siste 
månadene. 

 
Kan ikkje du Sveinung gje meg ein lyd om du ynskjer dette meir utfyllande? 
 
 
Mvh Tony Vetaas 
Sæbø barnehage 
 


